
PROTOKÓŁ Nr IV/2019 
Sesji Rady Miejskiej w Płotach 

z  dnia 14 lutego 2019 r. 

 
Obecność: 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 13. 

 

Proponowany porządek obrad: 

                                     

1. Sprawy regulaminowe 

 a)  otwarcie posiedzenia, 

   b)  stwierdzenie quorum, 

   c)  przyjęcie porządku obrad, 

   d)  przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia, 

   e)  informacja Burmistrza Płotów z prac między sesjami, 

   f) informacja Przewodniczącego z prac między sesjami. 

 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych Sołtysów Gminy Płoty. 

3. Przyjęcie informacji o planach pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej na 2019 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2019 r.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej  

na 2019 rok. 

6. Podjęcie uchwały w  sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych  

z mieszkańcami Gminy Płoty. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie najmu lokalu 

mieszkalnego związanego ze stosunkiem pracy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości położonej w obrębie 004 Wicimice, gm. Płoty. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Delegatów Gminy Płoty do Zgromadzenia 

Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą w Nowogardzie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Płoty”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetowego jednostki samorządu terytorialnego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „ Budowa 

świetlicy wiejskiej w miejscowości Czarne Gmina Płoty”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy Płoty w 2019 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Płoty na lata 2019-2028. 

15. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

16. Zakończenie posiedzenia 

     

 

                                                                                        

 

 

 
 



 Przystąpiono do pkt. 1: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Iwona Taśmińska otworzyła IV posiedzenie Sesji Rady 

Miejskiej. Powitała zgromadzonych na posiedzeniu Wiceburmistrz Panią Edytę Podgórską, Sekretarz 

Gminy Panią Elżbietę Ziółkowską, Starostę Powiatu Gryfickiego Ryszarda Chmielowicza, Wicestarostę 

Powiatu Gryfickiego Waldemara Wawrzyniaka, radnych, radnych powiatowych, sołtysów, 

kierowników jednostek podległych oraz przybyłych gości. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła wszystkich o  powstanie i uczczenie minutą ciszy pamięci 

zmarłego  byłego premiera Jana Olszewskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdził quorum według listy obecności oraz przedstawił porządek 

obrad. Zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Radna Andżelika Sobczak złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad pkt. 5 ponieważ plan kontroli 

komisji rewizyjnej nie został poddany pod obrady. 

Przewodnicząca poddała w/w wniosek pod głosowanie. 

 
Radni w głosowaniu jawnym imiennym większością odrzucili w/w wniosek. 

 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz  x  

5. Czaboryk Eugeniusz  x  

6. Lewińska Barbara  x  

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman  x  

11. Serafińska Beata  x  

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona  x  

14. Wandachowicz Rafał  x  

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie. 

 
Radni w głosowaniu jawnym imiennym większością przyjęli porządek obrad. 

 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka  x  

2. Buchholc Tomasz  x  

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin  x  

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy  x  



10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika  x  

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał  x  

 

 

Przewodnicząca poprosiła o głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z ostatniego posiedzenia  

bez odczytywania, który jest dostępny w Biurze Rady. 

 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniego posiedzenia.. 

 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

Następnie Wiceburmistrz Płotów Pani Edyta Podgórska przedstawiła informację z prac między 

sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Przystąpiono do pkt. 2: 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej wyczytała nowo wybranych sołtysów i poprosiła ich o wystąpienie.  

 

Następnie Przewodnicząca odczytał rotę ślubowania dla nowych sołtysów: 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki sołtysa 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”. 

 

Nowo wybrani sołtysi odpowiedzieli „Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

 



 Następnie Wiceburmistrz Pani E. Podgórska, Sekretarz Gminy Pani E. Ziółkowska 

oraz Przewodnicząca Rady Miejskiej wręczyli kwiaty i listy gratulacyjne nowo wybranym 

sołtysom. 

 

Wiceburmistrz Pani E. Podgórska, Sekretarz Gminy Pani E. Ziółkowska oraz 

Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowali sołtysom elektom za współpracę. Każdemu 

sołtysowi wręczono kwiaty oraz  listy z podziękowaniami. 

 Starosta Powiatu Gryfickiego Pan Ryszard Chmielowicz poprosił, aby nowo 

wybrani sołtysi kierowali się wartościami nadrzędnymi, aby w wykonywanej pracy społecznej 

przyświecały im ideały takiej jak: ojczyzna, mała ojczyzna, rodzina, patriotyzm, współpraca 

oraz solidarność. Starosta Powiatu Gryfickiego Pan R. Chmielowicz zobowiązał się  

do pomocy w rozwiązywaniu pojawiających się problemów. Życzył wszelkiej pomyślności 

zarówno Wysokiej Radzie jak również nowo wybranym sołtysom. 
 

Przystąpiono do pkt. 3: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że plany pracy Stałych Komisji Rady Miejskiej 

na 2019 r. były omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji. Zapytała czy są pytania do planów 

pracy stałych komisji. 

 
Brak pytań. 

 
Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w informację.. 

 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

Przystąpiono do pkt. 4: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2019 r.  
 

 
Brak pytań. 

 



 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

 

Przystąpiono do pkt. 5: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 rok. 
 

 

Radny Marcin Makowiecki oznajmi, że Rada Miejska jest ciałem kolegialnym a Komisji Rewizyjna 

jest  najważniejszą komisją. Wyjaśnił, iż plan kontroli w/w komisji nie został ustalony przez wszystkich 

członków, dlatego w imieniu klub radnych „Alternatywa” poprosił, aby nie podejmować w/w projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Rafał Wandachowicz wyjaśnił, że plan kontroli komisji 

rewizyjnej był przesłany członkom komisji i żaden z członków komisji nie zgłosił żadnych zastrzeżeń. 

Nadmienił również, iż był on przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu komisji. Poprosił,  

aby projekt uchwały został zatwierdzony w obecnym stanie. 
 

Brak pytań. 

 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym większością przyjęli w/w uchwałę. 

 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka  x  

2. Buchholc Tomasz  x  

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   



7. Makowiecki Marcin  x  

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy  x  

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika  x  

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał  x  

 

 
Przystąpiono do pkt. 6: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Płoty. 
 

Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 7: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

opinii w przedmiocie najmu lokalu mieszkalnego związanego ze stosunkiem pracy. 
 
Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 



1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

Przystąpiono do pkt. 8: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie sprzedaży 

w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości położonej w obrębie 004 

Wicimice, gm. Płoty. 
 
Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 9: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

Delegatów Gminy Płoty do Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI z siedzibą  

w Nowogardzie. 
 



Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 10: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Płoty”. 
 

Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 11: 



Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania na sfinansowanie planowanego deficytu budżetowego jednostki samorządu 

terytorialnego. 
 
 

Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

 

Przystąpiono do pkt. 12: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „ Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Czarne Gmina Płoty”. 
 
 

Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   



10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

Przystąpiono do pkt. 13: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy Płoty w 2019 r. 

 
 

Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   

5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 14: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Płoty na lata 2019-2028. 

 

Brak pytań. 

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

 
 

L.p. NAZWISKO I IMIĘ ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1. Antoniak Agnieszka x   

2. Buchholc Tomasz x   

3. Bugzel Anna    

4. Bury Ireneusz x   



5. Czaboryk Eugeniusz x   

6. Lewińska Barbara x   

7. Makowiecki Marcin x   

8. Nabrzewski Artur    

9. Nowicki Jerzy x   

10. Pawlaczyk Roman x   

11. Serafińska Beata x   

12. Sobczak Andżelika x   

13. Taśmińska Iwona x   

14. Wandachowicz Rafał x   

15. Wojsznis Michał x   

 

 

Przystąpiono do pkt. 15: 

 

Radny M. Makowiecki w imieniu klubu „Alternatywa” zwrócił się z interpelacja o udzielenie 

odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Jaki podmiot wykonuje usługę doradztwa prawnego, z jaką częstotliwością, na jakiej podstawie został 

wybrany oraz jakie są koszty doradztwa prawnego świadczonego przez w/w podmiot. 

2. Czy w związku z powołaniem Sekretarza Gminy nie należało przeprowadzić otwartego naboru  

w formie konkursu? Czy nabór na to stanowisko nie powinien mieć charakteru otwartego  

i konkurencyjnego, a informacja o naborze być upowszechniona? Ewentualnie czy nie należało 

rozpatrzyć powołania Sekretarza  Gminy poprzez procedurę awansu wewnętrznego? 

3. Czy Sekretarz Gminy jest członkiem partii politycznej? Czy nie jest to sprzeczne z zasadą 

„apolityczności” Sekretarza Gminy? 

4. Czy w obecnej kadencji wzrosły koszty zatrudnienia tzw. „władzy wykonawczej” czyli Zastępcy 

Burmistrza, Sekretarza i Skarbnika? 

Radny M. Makowiecki poprosił o udzielenie pisemnej odpowiedzi na zadane pytania. 

Radny M. Makowiecki poprosił Wiceburmistrz Panią E. Podgórską, aby w udzielanych wywiadach nie 

używała sformułowania  „podburzani przez opozycję”. 

Wiceburmistrz Pani E. Podgórska wyjaśniła, że zostało to wyrwane z kontekstu artykułu. Oznajmiła,  

że są to wnioski po miesiącu pracy w urzędzie,  po rozmowach z mieszkańcami. Nadmieniła, że liczy 

na dobrą współpracę. Wyjaśniła, że deklaracje ustne są w sprawie współpracy, lecz nie zawsze idzie  

to w parze z zachowaniem.  

Sołtys miejscowości Wytok Pan Dariusz Baszewski oznajmił, że sołtysi liczą na rozmowę  

i współpracę z Panią Wiceburmistrz. 

Radny Powiatowy Pan Czesław Bukowiec poprosił sołtysów, aby ze sobą nie konkurowali, tylko 

realizowali swoje zadania i cele oraz aby współpracowali ze sobą. 

Radna Andżelika Sobczak zapytała czy z funduszy sołeckich będzie możliwość zorganizowania  

imprez integracyjnych dla mieszkańców. 

Wiceburmistrz Pani E. Podgórska wyjaśniła, że imprezy są potrzebne, ale w granicach rozsądku, 

ponieważ na pierwszym miejscu jest zapewnienie bezpieczeństwa mieszkańcom. 

Sołtys miejscowości Wytok Pan D. Baszewski oznajmił, że jeżeli sołtys przeznaczy 20% z budżetu 

sołeckiego na integracje mieszkańców  to nie jest rozrzutność. Nadmienił, że jeżeli sołtysi będą musieli 

pozyskiwać środki finansowe z zewnątrz to nie będą już społecznikami, tylko urzędnikami. Poprosił, 

aby osoba z urzędu pomagała pozyskać środki zewnętrzne sołectwom.  

Wiceburmistrz Pani E. Podgórska wyjaśniła, że sołtysi, którzy będą mieli pomysł na pozyskanie 

środków finansowych z zewnątrz taką pomoc w Urzędzie Miejskim w Płotach uzyskają. Oznajmiła,  

iż fundusz sołecki jak wynika z ustawy ma służyć do poprawy życia, bezpieczeństwa i estetyki 

mieszkańców sołectwa. Wiceburmistrz poprosiła sołtysów o zachowanie zdrowego rozsądku przy 

planowaniu i rozdysponowaniu budżetów sołeckich. 

 

Odbyła się dyskusja na w/w temat. 

 

Następnie zabrała głos Pani Anna Łukomska-Dziedzic z Ośrodka Wsparcia Ekonomii Społecznej 



ze Szczecina. Wyjaśniła szczegółowo w jaki sposób i na co można pozyskać dotację. Oznajmiła, że na 

teren północozachodniej części województwa zachodniopomorskiego jest możliwość pozyskania  

36 dotacji. Nadmieniła, że w najbliższym czasie zostanie zorganizowane spotkanie z sołtysami,  

aby omówić możliwość pozyskania środków finansowych z zewnętrz. 

 

 

Przystąpiono do pkt. 16: 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała wszystkim za przybycie  i zamknęła obrady IV Sesji 

Rady Miejskiej. 

 

 

 

 

                                                                                     Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                                             Iwona Taśmińska 

 

 

 

 

 

 Protokołowała: 

Beata Krzywda                                                                      
 

 

 


